
ROMÂNIA
JUDEȚUL HUNEDOARA
MUNICIPIUL HUNEDOARA
SECRETAR GENERAL
CONSILIUL LOCAL

PROCES – VERBAL
încheiat cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara

din  data de 31.03.2020

Conducerea şedinţei  este  exercitată  de d-nul  Marius Leanca care  a  fost  ales
preşedinte  de  şedinţă  prin  Hotărârea  Consiliului  Local  al  Municipiului  Hunedoara  nr.
31/2020 adoptată prin vot deschis cu majoritate simplă. Durata mandatului preşedintelui
de şedinţă este de 2 luni.

D-nul   Marius Leanca: ”
”Înainte de a intra în ordinea de zi, îl rog pe domnul primar să ia cuvântul.”

 D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Ținând cont de situația tragică, care este nu doar în țară, ci la nivel mondial, eu

propun să păstrăm un moment de reculegere în memoria celor care au decedat din cauza
acestui virus.

Mulțumesc. Totodată, aș vrea să vă anunț că am deschis un cont la Primăria
Municipiului  Hunedoara  pentru  cei  care  vor  să  facă  donații,  ne-am  gândit  să  ajutăm
Căminul  pentru  persoane  vârstnice,  Unitatea  Medico-Socială  și  Direcția  de  Asistență
Socială, și alte persoane care pot fi ajutate, în afară de cele instituțional. Atât eu, cât și
Viceprimarul  și  bănuiesc că  și  dumneavoastră,  vom dona o sumă  de bani,  fiecare cât
poate. Eu cu viceprimarul vom dona jumătate din indemnizația noastră. O să facem public
și contul pe pagina de Facebook a Primăriei. Vă mulțumesc.”

D-nul   Marius Leanca:
”Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru”.

D-nul   Marius Leanca:
“Doamnelor  și  domnilor  consilieri,  declar  deschisă  şedinţa  de  astăzi  a

Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-
au înregistrat  prezenţa până  la această  oră  un număr  de  18 consilieri  (lipsesc motivat
următorii  consilieri:  d-nul  consilier  Vasile  Mureșan,  d-nul  consilier  Simion  Jitian,  d-na
consilier Olariu Nicoleta).

Vă  informez că  la  şedinţa de astăzi  participă  de drept  d-nul  primar Dan
Bobouțanu şi d-nul secretar general Militon Dănuţ Laslău.

Ca invitaţi  participă  directori,  şefi  de birouri  şi  servicii  din cadrul  Primăriei
Municipiului Hunedoara, precum și presa locală.”

Consiliul  Local  a  fost  convocat  prin  Dispoziția  nr.  799/2020,  iar  proiectul
ordinii de zi este menționat în anexa la aceasta.

D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău:
„Instituţia  Prefectului  Judeţului  Hunedoara nu a avut  obiecţii  până  la  data

prezentei şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţa Consiliului Local
din data de 19.03.2020.

Procesul verbal al şedinţei anterioare, din data de 19.03.2020 a fost semnat
de  către  Secretarul  General,  precum  şi  de  către  preşedintele  şedinţei  şi  se  supune
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aprobării Consiliului Local.

D-nul   Marius Leanca:
”Procesul-verbal  se aprobă în unanimitate.”

D-nul   Marius Leanca:
„Dau cuvântul d-lui primar pentru a prezenta proiectul ordinii de zi.”

D-nul primar Dan Bobouţanu :
„Propun suplimentarea ORDINII DE ZI prin introducerea după punctul 25 a

următoarelor proiecte de hotărâre:

1. Proiect de hotărâre  privind aprobarea rectificării  bugetului local al municipiului
Hunedoara, pe anul 2020.

2. Proiect de hotărâre  privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli
pe anul 2020 al instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri proprii,
aflate în subordinea şi finanţarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara.

3.  Proiect  de hotărâre  privind  aprobarea  volumului  de masă  lemnoasă  care  se
recoltează  la  nivelul  anului  2020,  a  modului  de  valorificare  și  a  priorităților  privind
valorificarea  masei  lemnoase   provenite  din  fondul  forestier  proprietatea  publică  a
municipiului Hunedoara. 

4. Proiect de hotărâre privind suspendarea tuturor drepturilor şi  obligaţiilor   care
decurg din contractele de închiriere a spaţiilor, terenurilor, căsuţelor aparţinând domeniului
public şi/sau privat al Municipiului Hunedoara situate în incinta ori în imediata apropiere a
Castelului Corvinilor, precum și din cadrul Bazinului de Înot.

          5. Proiect de hotărâre privind suspendarea tuturor drepturilor şi obligaţiilor  care
decurg din contractele de închiriere şi utilizare a terenurilor aparţinând domeniului public
şi/sau privat al Municipiului Hunedoara, cu destinaţia terasă.

          6. Proiect de hotărâre privind suspendarea tuturor drepturilor şi obligaţiilor  care
decurg din contractele de închiriere având ca obiect bunurile aparţinând domeniului public
şi/sau  privat  al  Municipiului  Hunedoara  și  date  în  administrarea  Serviciului  Public
Administrația Piețelor, Târgurilor și Oboarelor din municipiul Hunedoara.

7. Proiect de hotărâre privind îndreptarea erorii materiale din Hotărârea Consiliului Local al
Municipiului Hunedoara nr. 76/2020 pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului
local nr. 40/2007 pentru stabilirea criteriilor şi a metodologiei de acordarea a ajutorului de
urgenţă, cu modificările și completările ulterioare. 

         8. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul
2020 pentru Societatea PRIM TRANSPREST HUNEDOARA S.R.L., precum şi acordarea
unui mandat special reprezentantului  Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală  a
Asociaţilor la Societatea PRIM TRANSPREST HUNEDOARA S.R.L.

         9. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul
2020 pentru Societatea ECO SID S.R.L. HUNEDOARA, precum şi acordarea unui mandat
special reprezentantului  Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală  a Asociaţilor la
Societatea ECO SID S.R.L. HUNEDOARA.

D-nul   Marius Leanca:
„Supun la vot ordinea de zi modificată, care se aprobă în unanimitate.
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Ordinea de zi modificată se va renumerota în mod corespunzător.

Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, informez pe domnii consilieri
care se află în conflict de interese, în condiţiile prevăzute de cartea I titlul IV, din Legea
nr.161/2003, cu modificările şi completările ulterioare,  în problemele supuse dezbaterilor
Consiliului  local,  că  au  obligaţia  să  se  abţină  de  la  emiterea  sau  participarea  ori
adoptarea  actului  administrativ,  de  la  încheierea  sau  participarea  la  încheierea
actului juridic respectiv, care ar putea produce un folos material  , astfel cum rezultă
din situaţiile prevăzute la art.228 alin.(1) lit. a) – f) din Ordonanța de Urgență a Guvernului
nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările ulterioare; 

De asemenea, vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art. 228 alin.(2) din
Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările
ulterioare,  „(2)  În  exercitarea  funcției,  consilierul  local  (...)  aflat  în  una  din  situaţiile
prevăzute la alin.(1)are obligaţia să anunţe la începutul şedinţei consiliului local (….)
interesul  personal  pe  care  îl  are  în  adoptarea  hotărârii  respective,  anunţ  care  se
consemnează în mod obligatoriu în procesul-verbal al şedinţei”.

În  situaţia  prevăzută  la  alin.  (2),  în  urma anunţării  interesului  personal  la
începutul  şedinţei,  consilierii  locali  nu mai sunt luaţi  în  calcul  pentru cvorumul necesar
adoptării hotărârii consiliului, la care aceştia şi-au anunţat interesul şi nu au drept de vot la
adoptarea acestei hotărâri.

Vă aducem la cunoştinţă faptul că, hotărârile adoptate de Consiliul local cu
încălcarea dispoziţiilor art.228 alin.(1) din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019
privind Codul Administrativ, cu modificările ulterioare, sunt  lovite de nulitate absolută  în
condiţiile Legii nr. 176/2010, cu modificările şi completările ulterioare.

Fapta  aleşilor  locali  de  a  încălca  prevederile  art.  228  alin.  (1)  din
Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările
ulterioare  şi  legislaţia  în  materie  privind  conflictul  de  interese  constituie  abatere
disciplinară şi se sancţionează cu diminuarea indemnizaţiei cu 10% pe o perioadă
de maximum 6 luni. 

Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități cu privire la proiectele de
hotărâre aflate pe ordinea de zi?”

D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău:
”Nu sunt anunțate conflicte de interese sau incompatibilități.”

D-nul   Marius Leanca:
”Pentru ședința de astăzi  propun ca modalitate de vot,  votul  deschis prin

ridicarea mâinii. Supun la vot propunerea menționată, care se aprobă în unanimitate.”

D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău:
„Totodată, ca modalitate de vot, la fel cum vă spuneam și mai înainte, acolo

unde nu există dezbateri pe articole, propun sa se voteze la pachet toate articolele, pentru
a putea merge mai rapid.”

Se  supune la  vot  propunerea  d-lui.  Secretar  General,  care  se  aprobă  în
unanimitate.

           La punctul 1  al ordinii  de zi (Hotărârea se adoptă  cu majoritatea
absolută).Proiect de hotărâre  privind aprobarea structurii organizatorice – organigrama, a
statului  de  funcţii  și  a  Regulamentului  de  Organizare  și  Funcționare  al  Direcției  de
Asistență  Socială  a municipiului Hunedoara, serviciu public cu personalitate juridică  din
subordinea Consiliului Local al municipiului Hunedoara.”

Sedă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare.

D-nul primar Dan Bobouțanu:
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”Nu am nimic de adăugat.”

Președinții  comisiilor  de  specialitate,  susțin  avizele  adoptate  de
comisii, astfel:

-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre
-  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre
-  Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre
-  Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 

D-na Bianca Magdalena Fărcaș:
 „Da, mulțumesc, propun următorul amendament:
La poziția nr. 97 din statul de funcții - anexa 2, propun modificarea denumirii

funcției din asistent medical principal in asistent social.
La anexa nr. 1 din proiectul de hotărâre, respectiv organigrama Direcției de

Asistenta  Sociala  denumirea  Serviciul  Securitate  in  munca  si  Situații  de  Urgenta  se
modifica in Serviciul Securitate in munca, Situații de Urgenta si Protecția Mediului, aceeași
denumire  urmând a fi  utilizata  si  la  articolul  29 pct.  IX si  respectiv art.  29 pct.  IX din
Regulamentul de Organizare si Funcționare a Direcției de Asistenta Sociala prevăzut in
anexa nr. 3 la proiectul de hotărâre. Mulțumesc.”

D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău:
„Aceste  amendamente  vin  la  propunerea  Direcției  de  Asistenta  Sociala

intrucat au omis.”

Se supune la vot amendamentul d-nei Bianca Magdalena Fărcaș,  care se
aprobă în unanimitate. 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu.

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Art. 1-7 se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Hotărârea nr. 79/2020se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”

La  punctul  2  al  ordinii  de  zi (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea
absolută).  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Planului  anual  de  acțiune  privind
serviciile  sociale  administrate  și  finanțate  din  bugetul  Consiliului  Local  al  municipiului
Hunedoara pentru anul 2020.

Sedă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare.

D-șoara Viceprimar Ramona Todor:
”Nu am nimic de adăugat.”

Președinții  comisiilor  de  specialitate,  susțin  avizele  adoptate  de
comisii, astfel:

-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre
-  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre
-  Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre
-  Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre
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Întrucât  nu sunt  înscrieri  la  cuvânt  se trece la  votarea titlului  hotărârii,  la
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu.

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Hotărârea nr. 80/2020 se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”

La  punctul  3  al  ordinii  de  zi (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea
absolută). Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului local
nr. 143/2017 privind aprobarea încheierii unui acord de parteneriat cu Asociația „Salvital”
Hunedoara, precum și a contribuției anuale a municipiului Hunedoara către aceasta.

Sedă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare.

D-nul primar Dan Bobouțanu:
”Nu am nimic de adăugat.”

Președinții  comisiilor  de  specialitate,  susțin  avizele  adoptate  de
comisii, astfel:

-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre
-  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre
-  Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre
-  Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre

Întrucât  nu sunt  înscrieri  la  cuvânt  se trece la  votarea titlului  hotărârii,  la
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu.

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Art. I-V se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Hotărârea nr. 81/2020 se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”

La  punctul  4 al  ordinii  de  zi  (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea
absolută).Proiect  de hotărâre privind aprobarea plății  cotizaţiei  Municipiului  Hunedoara
pentru anul 2020 la Asociaţia Localităţilor şi Zonelor Istorice şi de Artă din România.

Sedă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare.

D-nul primar Dan Bobouțanu:
”Nu am nimic de adăugat.”

Președinții  comisiilor  de  specialitate,  susțin  avizele  adoptate  de
comisii, astfel:

- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre
- Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre
- Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre
- Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre

Întrucât  nu sunt  înscrieri  la  cuvânt  se trece la  votarea titlului  hotărârii,  la
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu.

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Hotărârea nr. 82/2020 se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
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La  punctul  5  al  ordinii  de  zi  (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea
absolută).  Proiect  de hotărâre  privind acordarea unui  mandat  special  reprezentantului
Municipiului  Hunedoara  în  Adunarea  Generală  a  Asociaţilor  la  Societatea  PRIM
TRANSPREST HUNEDOARA S.R.L.

Sedă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare.

D-nul primar Dan Bobouțanu:
”Nu am nimic de adăugat.”

Președinții  comisiilor  de  specialitate,  susțin  avizele  adoptate  de
comisii, astfel:

- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre
- Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre
- Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre

Întrucât  nu sunt  înscrieri  la  cuvânt  se trece la  votarea titlului  hotărârii,  la
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu.

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Hotărârea nr. 83/2020 se aprobă în unanimitate– 18 voturi ”pentru”

La  punctul  6  al  ordinii  de  zi (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea
absolută).  Proiect de hotărâre privind cesiunea unor părți sociale deținute de societatea
Parc Industrial SRL Hunedoara la societatea Prim Transprest Hunedoara S.R.L., precum
și acordarea unor mandate speciale.

Sedă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare.

D-nul  primar Dan Bobouțanu:
„Nu am nimic de adăugat.”

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii,
astfel:

-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre
-  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre
-  Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre
-  Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre

Întrucât  nu sunt  înscrieri  la  cuvânt  se trece la  votarea titlului  hotărârii,  la
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu.

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Art. 1-9se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Hotărârea nr. 84/2020 se aprobă în unanimitate– 18 voturi ”pentru”

La  punctul  7  al  ordinii  de  zi  (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea
absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul local al
municipiului Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de persoane
prin curse regulate în municipiul Hunedoara pentru luna februarie 2020.

Sedă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare.
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D-nul  primar Dan Bobouțanu:
„Nu am nimic de adăugat.”

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii,
astfel:

-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre
-  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre
 - Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 

D-nul Marius Leanca:
”Domnul  Ardelean.”

D-nul Daniel  Cosmin Ardelean:
”Mulțumesc d-le  Președinte,  v-ați  obișnuit  cu  mine,  la  capitolul  Subvenție  de la

PrimTrans Prest, să iau cuvântul. Vreau să întreb și eu dacă s-a întâmplat ceva cu acea
comisie care am propus-o în ședința ordinară de luna trecută? Și cu acest prilej aș vrea să
încerc să fiu optimist pentru luna viitoare, să avem și noi o subvenție, dacă nu inexistentă,
măcar foarte foarte mică. Pentru că mă gândesc că transportul în comun a fost diminuat.
La cât circulă persoanele, mai puțin sau chiar deloc. Deci, întrebarea mea este dacă știți
ceva despre comisia care să analizeze puțin actele Prim Trans Prest-ului. Vă mulțumesc!”

D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău:
”Comisia, urmează a se nominaliza persoanele. Având în vedere evenimentele care

s-au desfășurat, au fost de o importanță mai mare decât comisia, cu privire la răspândirea
covid. Cu privire la luna viitoare, probabil, s-a modificat programul transportului, sunt doar
câteva curse, care mai asigură. Nu aș putea să vi le zic exact, dar pot fi consultate.”   

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu.

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Hotărârea nr. 85/2020 se aprobă în unanimitate– 18 voturi ”pentru”

La  punctul  8  al  ordinii  de  zi  (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea
calificată).   Proiect  de  hotărâre  privind  vânzarea  locuinţei  convenabile,  situată  în
Municipiul Hunedoara, Str. Independenţei, nr. 4, bl. 29, sc. C, Parter, ap.43.    

Sedă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare.

D-nul  primar Dan Bobouțanu:
„Nu am nimic de adăugat.”

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii,
astfel:

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
- Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.

Întrucât  nu sunt  înscrieri  la  cuvânt  se trece la  votarea titlului  hotărârii,  la
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu.

7



Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Art. 1-6se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Hotărârea nr. 86/2020 se aprobă în unanimitate– 18 voturi ”pentru”

La  punctul  9  al  ordinii  de  zi(Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea
calificată).Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situată în Municipiul
Hunedoara,Str. Ştrandului, nr. 3, bl.N, sc.C, parter, ap. 63 .

Sedă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare.

D-nul  primar Dan Bobouțanu:
„Nu am nimic de adăugat.”

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii,
astfel:

- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
- Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
- Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.

Întrucât  nu sunt  înscrieri  la  cuvânt  se trece la  votarea titlului  hotărârii,  la
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu.

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Hotărârea nr. 87/2020 se aprobă în unanimitate– 18 voturi ”pentru”

La  punctul  10  al  ordinii  de  zi  (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea
calificată).  Proiect  de  hotărâre  privind  vânzarea  locuinţei  convenabile,  situată  în
Municipiul Hunedoara, Str. Ştrandului, nr. 2, bl.H, sc.C, parter, ap. 61.

Sedă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare.

D-nul  primar Dan Bobouțanu:
„Nu am nimic de adăugat.”

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii,
astfel:

- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
- Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.

Întrucât  nu sunt  înscrieri  la  cuvânt  se trece la  votarea titlului  hotărârii,  la
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu.

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Hotărârea nr. 88/2020 se aprobă în unanimitate– 18 voturi ”pentru”

La  punctul  11  al  ordinii  de  zi  (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea
calificată). Proiect de hotărâre pentru îndreptarea erorii materiale din Anexa la Hotărârea
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 57/2020 privind propunerea de trecere a
unui  teren  aflat în proprietatea Statului Român şi  în administrarea Consiliului Local al
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Municipiului Hunedoara,  în proprietatea privată a actualilor deţinători  ai construcţiei.

Sedă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare.

D-nul  primar Dan Bobouțanu:
„Nu am nimic de adăugat.”

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii,
astfel:

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.

Întrucât  nu sunt  înscrieri  la  cuvânt  se trece la  votarea titlului  hotărârii,  la
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu.

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Hotărârea nr. 89/2020 se aprobă în unanimitate– 18 voturi ”pentru”

La  punctul  12al  ordinii  de  zi  (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea
absolută).  Proiect  de  hotărâre  privind  încheierea  unui  act  adiţional  la  contractul  de
închiriere  nr.317/323/12.10.2016,  având ca obiect  folosința spațiului  -  sală  de sport  în
suprafață  de  182  mp,  situat  în  municipiul  Hunedoara,  B-dul  Corvin,  nr.  14,  aflat  în
domeniul public al municipiului Hunedoara.

Sedă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare.

D-nul  primar Dan Bobouțanu:
„Nu am nimic de adăugat.”

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii,
astfel:

- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
- Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
- Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
- Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
- Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.

Întrucât  nu sunt  înscrieri  la  cuvânt  se trece la  votarea titlului  hotărârii,  la
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu.

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Art. 1-4se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Hotărârea nr. 90/2020 se aprobă în unanimitate– 18 voturi ”pentru”

La  punctul  13  al  ordinii  de  zi  (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea
absolută).  Proiect  de  hotărâre  privind  încheierea  unui  act  adiţional  la  contractul  de
comodat nr. 159/01.04.2011, având ca obiect folosința gratuită a spaţiului situat în str. G.
Lazăr nr. 2-4, municipiul Hunedoara cu destinaţia „Centru de voluntariat şi servicii social-
medicale”.

Sedă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare.
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D-nul  primar Dan Bobouțanu:
„Nu am nimic de adăugat.”

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii,
astfel:

- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
- Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
- Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
- Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
- Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.

Întrucât  nu sunt  înscrieri  la  cuvânt  se trece la  votarea titlului  hotărârii,  la
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu.

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Art. 1-4se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Hotărârea nr. 91/2020 se aprobă în unanimitate– 18 voturi ”pentru”

La  punctul  14  al  ordinii  de  zi  (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea
absolută).  Proiect  de  hotărâre  privind  încheierea  unui  act  adiţional  la  contractul  de
concesiune nr. 230/2013, având ca obiect terenul în suprafaţă de 134 mp situat în B-dul
Dacia municipiul Hunedoara, înscris în CF nr. 61996 Hunedoara.

Sedă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare.

D-nul  primar Dan Bobouțanu:
„Nu am nimic de adăugat.”

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii,
astfel:

- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
- Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
- Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
- Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.

Întrucât  nu sunt  înscrieri  la  cuvânt  se trece la  votarea titlului  hotărârii,  la
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu.

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Art. 1-4se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Hotărârea nr. 92/2020 se aprobă în unanimitate– 18 voturi ”pentru”

La  punctul  15  al  ordinii  de  zi  (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea
absolută). Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului Local al Municipiului Hunedoara
pentru  atribuirea  în  folosinţă  gratuită  de  către  Spitalul  Municipal  “Dr.  Al.  Simionescu”
Hunedoara  a  unor  spaţii  aflate  în  administrarea  acestuia  şi  în  domeniul  public  al
Municipiului Hunedoara.

Sedă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare.

D-nul  primar Dan Bobouțanu:
„Nu am nimic de adăugat.”

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii,
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astfel:

- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
- Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
- Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
- Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
- Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.

Întrucât  nu sunt  înscrieri  la  cuvânt  se trece la  votarea titlului  hotărârii,  la
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu.

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Art. 1-3se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Hotărârea nr. 93/2020 se aprobă în unanimitate– 18 voturi ”pentru”

La  punctul  16  al  ordinii  de  zi  (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea
absolută). Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului Local al Municipiului Hunedoara
pentru închirierea, prin licitaţie publică, a terenului în  suprafaţă de 18,75 mp înscris în CF
nr.  70966  Hunedoara,  aflat  în  domeniul  public  al  Municipiului  Hunedoara  şi  în
administrarea Spitalul Municipal „Dr. Al. Simionescu” Hunedoara, pentru amplasarea unei
tonete cu destinația producție și comercializare produse alimentare. 

Sedă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare.

D-nul  primar Dan Bobouțanu:
„Nu am nimic de adăugat.”

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii,
astfel:

- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
- Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
- Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
- Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
- Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri.

Întrucât  nu sunt  înscrieri  la  cuvânt  se trece la  votarea titlului  hotărârii,  la
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu.

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Art. 1-4se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Hotărârea nr. 94/2020 se aprobă în unanimitate– 18 voturi ”pentru”

La  punctul  17  al  ordinii  de  zi  (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea
absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de Venituri şi Cheltuieli pe anul
2020 pentru societatea PARC INDUSTRIAL S.R.L. Hunedoara, precum şi acordarea unui
mandat reprezentantului Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală
a Asociaţilor la societatea PARC INDUSTRIAL S.R.L. Hunedoara.

Sedă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare.

D-nul  primar Dan Bobouțanu:
„Nu am nimic de adăugat.”

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii,
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astfel:

- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
- Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
- Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
- Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
- Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.

Întrucât  nu sunt  înscrieri  la  cuvânt  se trece la  votarea titlului  hotărârii,  la
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu.

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Hotărârea nr. 95/2020 se aprobă în unanimitate– 18 voturi ”pentru”

La  punctul  18  al  ordinii  de  zi  (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea
simplă). Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Local
nr.  224/2016  privind  aprobarea  Regulamentului  de  funcționare  a  comisiei  tehnice  de
amenajare  a  teritoriului  și  urbanism a  municipiului  Hunedoara,  precum și  organizarea
acestei comisii, cu modificările ulterioare .

Sedă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare.

D-nul  primar Dan Bobouțanu:
„Dacă-mi permiteți, la final după  ce se numără  voturile, să-i dăm cuvântul

două minute domnului manager Radu Budae.”

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii,
astfel:

- Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
- Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.

Întrucât  nu sunt  înscrieri  la  cuvânt  se trece la  votarea titlului  hotărârii,  la
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu.

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 

Având în vedere faptul că art. I din cadrul proiectului de hotărâre are
caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. 

Se ia  o  pauză  de 5  minute pentru  numărarea voturilor  şi  încheierea
procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia  de  validare,  numită  şi  aprobată  prin  Hotărârea  nr.212/2016  a
Consiliului  Local al Municipiului Hunedoara cu modificările  și  completările  ulterioare,  în
următoarea componenţă: 

1. Popovici Corina Virginia – preşedinte
2.  Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. 3. Sevastru Bujor - Virgil – membru 
4. 4. Kofity Zoltan – membru 
5. 5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru

Procedând  la  numărarea  buletinelor  de  vot  pentru  aprobarea  modificării
anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Local nr. 224/2016 privind aprobarea Regulamentului
de funcționare a comisiei tehnice de amenajare a teritoriului și  urbanism a municipiului
Hunedoara,  precum  și  organizarea  acestei  comisii,  cu  modificările  ulterioare, s-au
constatat s-au constatat 17 voturi „pentru” , un vot ,,anulat”.
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În  urma  acestor  rezultate,  comisia  tehnică  de  amenajare  a  teritoriului  și
urbanism a municipiului Hunedoara, este următoarea:

Președinte: Dan Bobouțanu Primar

Secretar (fără drept de
vot):

Dumitrescu Simona
Elena 

Inspector- Birou Urbanism

Membrii:

Amelia Andrei
Arhitect- șef- Consiliul Județean

Hunedoara

Enyedi Dan
Arhitect- Ordinul Arhitecţilor din
România – Filiala Hunedoara

Crîng Cornel Arhitect- Ordinul Arhitecţilor din
România – Filiala Hunedoara

Dan Octavian Mihăilă 
Arhitect- Ordinul Arhitecţilor din
România – Filiala Hunedoara

Popa Ilie 
Arhitect- Ordinul Arhitecţilor din
România – Filiala Hunedoara

Bălos Angelica Consilier- Direcția Județeană pentru
Cultură Hunedoara

Maier Kristina
Consilier- Serviciul Administrarea

Domeniului Public și Privat

Moise Iulica Dorina Șef birou- Birou Urbanism

Muntean Ioan Consilier- Birou Urbanism

Pintea Gelu Vasile
consilier -Compartiment Dezvoltare

Durabilă

Nimu Ioan Director executiv-Direcția Tehnică

Hanga Mircea Radu Inspector- Birou Investiții

Art. II-III se aprobă în unanimitate cu 18 voturi ”pentru” 
Hotărârea nr. 96/2020 se aprobă în unanimitate

D-nul  Marius Leanca:
”Dau cuvântul d-lui manager Radu Budae”

D-nul  Radu Budae:
            ”D-l Primar, doamnelor și domnilor consilieri, am venit să vă informez, vis-a-

vis de două situații care se întâmplă, în ultimele 24 de ore și vreau să luați cunoștință de
ele. 

              În primul rând, așa cum știți, spitalul Deva a căzut, în sensul că a căzut din
prima  linie.  S-a  carantinat  începând de  joi-vineri.  Toată  presiunea  județului,  mai  puțin
Valea Jiului, toata Valea Mureșului, Orăștie, Hațeg, tot este pe Spitalul Hunedoara. Acesta
este calibrat pentru un anumit nivel. Nu poate prelua în condiții  normale, atât de multă
pacientură. În aceste condiții, ambulanțele au venit la noi non-stop, și continua să vină. Azi
noapte pe la două erau vreo șapte sau opt la coadă. Era până la cabina portarului de la
intrare. Din fericire am găsit soluții de decongestionare a situației, cu Spitalele suport mici
din zonă, cazurile care puteau fi trimise și nu aveau nevoie de suport ventilator de ATI, le
vom redirecționa  spre Hațeg,  Orăștie,  chiar  și  spre  Vulcan.  Problema,  tocmai  datorită
acestui  motiv  am solicitat,  la  nivel  de  DSP,  Prefectură,  Consiliu  Județean,  să  facă  o
întâlnire cu toți, cu toate Spitalele. Am avut toată săptămâna întâlniri, și nu s-a finalizat nici
una, de a găsii o soluție, cu toate că le-am dat-o și noi de la Hunedoara. S-a carantinat
Deva, dar au Baia Sărată, care este reabilitată. Pot să facă acolo. Sunt câteva zeci, dacă
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nu o sută  de paturi,  să  facă  acolo. O să  mergem astăzi  la Prefectură,  cu propunerea
noastră, către colegii de la Deva. Adică, cumva trebuie să facem. 

Și, vreau să vă zic că Spitalul de Boli Infecțioase este full, nu mai avem loc
de niciun pacient. Aceasta este una dintre probleme. A doua problemă este vis-a-vis de
personal. Personalul în toată perioada asta a luat contact, normal, cu pacienți suspecți,
care  ulterior  au  fost  pozitivi,  că  rezultatul  de  la  Timișoara  a  venit  după  6-7-8  zile.
Personalul medical, chiar dacă s-a protejat, cum spun cerințele Organizației Mondiale a
Sanatatii și a DSP-ului și a Ministerului, cu mască cum avem noi, și cu mănuși. Normal că
au  o  anumită  teamă  că  Ok,  te  protejezi  cu  mască,  dar  se  poate  întâmpla  orice.
Rugămintea lor, și aici suntem într-un impas legislativ. Vă spun de ce, rugămintea lor este
să fie testați, lucru perfect de comun acord și o susțin. Doar ca reglementările DSP-ului și
implicit ale Ministerului, spun că  cine se testează,  intră  în autoizolare 14 zile, și  atunci
trebuie să  închidem secții,  ca la Deva. Pe de altă  parte un om care declară  că a avut
contact acolo și are simptome, nu poți sa-i spui să nu meargă la DSP, e dreptul lui. Soluția
o să vedem după ce se face anchetă DSP, o să facem și la noi anchetă epidemiologică.
Este adevărat că sunt vremuri grele, ați văzut pentru toate Spitalele, cu demisii. Sper să
nu se ajungă și la noi, la situația asta. 

Din punctul meu de vedere, ca manager al Spitalului, cred că am o poziție
echilibrată.  Soluția  corectă  ar  fi  asta,  ca  Ministerul,  DSP-ul  să  accepte  testarea
personalului și cei negativi să-i lase să lucreze, s-ar liniști și ei, ar merge lucrurile pe un
făgaș normal. Cei eventuali pozitivi vor fi extrași, izolați, și așa mai departe. Ar fi cea mai
corectă abordare. Eu, ieri de la mine putere am trecut peste orice recomandare a DSP-ului
și am zis da testăm, în urgență, la ATI, cu orice risc. Am testat, probele sunt de ieri după-
masă  la DSP. Azi au venit  cei de la DSP să  facă  încă  o anchetă  a lor,  să  trimitem la
Timișoara cu orice risc. O să vă țin la curent, vis-a-vis de cum evoluează situația la Spital,
pe cele două paliere, partea medicală, cu pacienții pe care noi îi primim din tot județul, și
este o activitate infernală.  Și  acum avem ambulanțe în Urgență,  pacienți,  și  partea de
medical  este  ok.  Trebuie  să  protejăm  personalul  medical  ca  spitalul  să  meargă  mai
departe. Vă mulțumesc frumos. Dacă aveți întrebări, sunt aici.

Aparatul PCR e dată comanda, e lansată, cred că în 2 săptămâni vine. Am
văzut că și Deva a declarat că vine în 3 - 10 săptămâni. În 3 este ce a promis Guvernul,
Spitalelor Județene. Am văzut că la Arad s-a adus, la Suceava s-a adus, probabil vine și la
Deva.”

D-nul  primar Dan Bobouțanu:
”Deci am cerut în mod expres testarea întregului personal medical.”

D-nul  Radu Budae:
”Materiale de protecție în Spitalul Hunedoara, deocamdată sunt. Sunt măști,

sunt  mănuși.  Am  avut  ceva  semnale,  recunosc,  de  la  2-3  asistente,  care  îmi
spuneau că n-au primit, când am scos bonierele din magazie și s-a dat șefilor și
șefelor de secție. S-au dat! Acum mai departe repartizarea lor, la fiecare asistentă,
la care au fost li s-a dat. Dar pentru a elimina lucrul acesta pe viitor, am cerut pe
lângă  noi,  plecat  din  magazia  centrală  către  asistente  șefe,  pe  semnătură,  cu
cantități suficiente, să vedem și mai departe repartizarea, sub semnătură.” 

D-nul  primar Dan Bobouțanu:
”Da și o explicație foarte pe scurt, despre cele două decese. S-a speculat pe 

tema asta și vreau să informăm Consiliul Local. De unde erau pacienții? Cum au 
ajuns la spital?”

D-nul  Radu Budae:
”Sunt  doi  pacienți  care  au  venit  în  Urgența  Spitalului  nostru,  unul  de  la

Ghelari și  altă  pacientă  de la Chișcădaga. Au fost izolați  în terapie intensivă, au
evoluat nefavorabil. La început s-a recoltat proba PCR, a fost trimisă la Timișoara, a
venit după câteva zile, între timp, pacienții au decedat.”
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D-nul Ion Bădin:
”Avem doctori pozitivi la noi?”

D-nul  Radu Budae:
”Avem un doctor pozitiv, confirmat. Este vorba despre doamna doctor Otilia

Ignățel. Aceasta a venit în contact cu doctorița de la Deva. În momentul în care am aflat că
doctorița de la Deva, doamna doctor oncolog, că este pozitiv, pe Otilia am retras-o. De
aceea este și teama la Infecțioase, că este un interval de timp de câteva zile, în care nu s-
a știut. Doamna Doctor Ignățel și în momentul de față este asimptomatică, nu are niciun
simptom. Dacă  nu avea contact  cu doctorița de la Deva, nu aveam niciun motiv să  o
testăm. Și teama personalului de la Boli Infecțioase e justificată. Tocmai de aceasta vor să
fie testate, chiar dacă sunt asimptomatice fiind că au avut contact câteva zile cu un medic
pozitiv.  Inclusiv astăzi  la  DSP mergem, sperăm să  schimbăm legislația.  Legislația  este
puțin nedreaptă. Dacă te testezi, pleci acasă 14 zile. Toată lumea vrea să se testeze, unde
ajungem? Închidem Spitalul! Vă mulțumesc!”

D-nul  primar Dan Bobouțanu:
”Explicațiile acestea au fost date pentru că în spațiul public se speculează,

de unii care se pricep, e adevărat, si îți dă de gândit, dar marea majoritate ați văzut că,
speculează politic. Nici nu are importanță partidul, că și dintr-o parte și din alta, toți fac la
fel.  Unii  fac  în  Deva,  alții  în  Hunedoara.  Comanda  este  unică  în  momentul  de  față.
Comanda aparține Prefectului județului Hunedoara, în situații de criză, nu Primarilor, nu
Președinților de Consilii Județene. Noi avem o relație instituțională, excelentă cu Prefectul.
Ca să nu mai fie vorbe spuse, din partea partidului meu sau din partea cealaltă. Tot ceea
ce a decis prefectul, am decis împreună cu directorul spitalului. Am fost analizați în luna
asta de când discutăm, încontinuu. Tot timpul am fost solicitați, am menținut Spitalul curat,
așa cum zic dânșii. Evident, că se petrec cazuri de îmbolnăvire. Nu ai cum, pentru asta e
făcut un Spital. Să vină pacienții, tocmai de aceea au venit cei doi. Din Chișcădaga vă dați
seama, nu aveau ce căuta la Hunedoara, era clar că fusese prin Deva și trimiși aici. Deva
era deja carantinată. Dumneavoastră  ați  aprobat în Consiliul Local,  că  degeaba fac eu
proiecte de hotărâri,  sa dam bani la Spital,  dacă  dvs.  nu aprobați.   Si astăzi  aveți  pe
ordinea de zi 7 miliarde și jumătate, numai pentru Spital. Nu-și au rostul speculațiile, într-o
situație  de criză  in  care nu se știe  cine se va îmbolnăvi.  Cum am spus, atât  timp cât
suntem sănătoși, vom veni și vom discuta toate proiectele și vom ajuta Spitalul cu tot ceea
ce trebuie. Chiar putea să stea domnul manager azi la Spital, că și azi-noapte la ora unu
discutam amândoi să vedem ce e acolo, că era la Spital. Dar am zis să facem o informare,
să se trezească toți, și de la PSD, si de la PNL, își dau cu părerea cei de la PSD Deva,
PNL Hunedoara.  Hai să lăsăm pe ei să își facă treaba, să ne spună ce trebuie să facem
noi, să dăm bani, să încercăm să vedem tot ce înseamnă achiziții în situație de criză, ca e
situație de criză in toată lumea, nu este doar in Hunedoara, in Romania. Să încercăm să
limităm, pe cât  este posibil,  infectarea populației,  să  cerem măsurile acestea de a sta
acasă, cei care trebuie să stea acasă. Am văzut că în ultimul timp, mai ales politicienii,
mulți dintre ei stau acasă, că le place să stea acasă, nu merg nici la ședințele de consiliu,
nu este cazul aici, dar văd în țară sau prin Parlament. Una-două stau acasă, acum când
trebuie să voteze. Vă rog!”

D-nul Zoltan Kofity:
”Având în vedere situația aceasta de criză și faptul că s-a închis Deva, aș

avea  o propunere  ca să  se  ceară,  aparatele  medicale,  care  pot  fi  transportate.
Acestea să  se folosească  în Hunedoara, până  când se va deschide Spitalul din
Deva.”

D-nul  Radu Budae:
”Noi  am  făcut  lucrul  acesta.  Am  cerut  de  la  Deva,  ținând  cont  că  este

carantinat 14 zile, cu toate că este o soluție pe care ne e greu să o acceptăm. Știți
de ce? Pentru că este principiul Dominoului și trebuie să fim realiști. Nu putem să
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preluăm  tot  Județul.  Picăm,  nu  putem  dacă  nu  avem  suport.  Deva  e  spital
pavilionar, cu mai multe secții. Bine, ai carantinat o secție două, dar lasă restul. La
Baia Sărată, am promisiunea lor că astăzi, vin la ora 11 fiind că așa le doborâm pe
toate pe rând. Mă gândesc cu groază, ce se întâmplă, dacă pică și Hunedoara.  Am
făcut de ieri, domnul consilier, hârtie către Spitalul Deva și DSP, am cerut medici
urgentiști să vină la noi, medic radiolog competent, am cerut cardiolog, neonatolog.
Urgențele de neonatologie le asigura Spitalul Județean, ei fiind în carantină, trebuie
să aducem aparatele de acolo, să o aducem pe doamna doctor Mătăsaru, pe dânsa
și aparatele. Mulțumesc.”

La  punctul  19  al  ordinii  de  zi  (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea
absolută).  Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei nr.  2 la Hotărârea Consiliului
Local nr. 327/2019 privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii pentru Spitalul
Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara, cu modificările ulterioare. 

Sedă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare.

D-nul  primar Dan Bobouțanu:
„Nu am nimic de adăugat.”

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii,
astfel:

- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
- Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
- Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
- Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.

Întrucât  nu sunt  înscrieri  la  cuvânt  se trece la  votarea titlului  hotărârii,  la
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu.

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Art. I-III se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Hotărârea nr. 97/2020 se aprobă în unanimitate– 18 voturi ”pentru”

La  punctul  20  al  ordinii  de  zi  (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea
calificată).  Proiect  de  hotărâre  privind  propunerea  de  trecere  a  unui   teren  aflat  în
proprietatea  Statului  Român  şi  în  administrarea  Consiliului  Local  al  Municipiului
Hunedoara,  în proprietatea privată a actualilor deţinători  ai construcţiei.

Sedă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare.

D-nul  primar Dan Bobouțanu:
„Nu am nimic de adăugat.”

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii,
astfel:

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.

Întrucât  nu sunt  înscrieri  la  cuvânt  se trece la  votarea titlului  hotărârii,  la
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu.

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Art. 1-3se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Hotărârea nr. 98/2020 se aprobă în unanimitate– 18 voturi ”pentru”
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La  punctul  21  al  ordinii  de  zi  (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea
absolută).  Proiect  de hotărâre  privind acordarea unui  mandat  special  reprezentantului
Consiliului  Local  al  Municipiului  Hunedoara  în  Adunarea  Generală  a  Asociaţilor  la
Societatea Parc Industrial S.R.L. HUNEDOARA .

Sedă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare.

D-nul  primar Dan Bobouțanu:
„Nu am nimic de adăugat.”

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii,
astfel:

- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.

Întrucât  nu sunt  înscrieri  la  cuvânt  se trece la  votarea titlului  hotărârii,  la
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu.

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Art. 1-3se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Hotărârea nr. 99/2020 se aprobă în unanimitate– 18 voturi ”pentru”

La  punctul  22  al  ordinii  de  zi  (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea
absolută).  Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public în domeniul
privat al municipiului Hunedoara, a  terenurilor înscrise în CF nr. 71803 Hunedoara și CF
nr. 71804 Hunedoara.

Sedă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare.

D-nul  primar Dan Bobouțanu:
„Nu am nimic de adăugat.”

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii,
astfel:

- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.

Întrucât  nu sunt  înscrieri  la  cuvânt  se trece la  votarea titlului  hotărârii,  la
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu.

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Art. 1-3se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Hotărârea nr. 100/2020 se aprobă în unanimitate– 18 voturi ”pentru”

La  punctul  23  al  ordinii  de  zi  (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea
absolută).  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  prelungirii  duratei  contractelor  de
închiriere având ca obiect bunurile aflate în domeniul public al municipiului Hunedoara și
date în administrarea Serviciului Public Administrația Piețelor, Târgurilor și Oboarelor din
municipiul Hunedoara.
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Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare.

D-nul  primar Dan Bobouțanu:
„Nu am nimic de adăugat.”

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii,
astfel:

- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.

Întrucât  nu sunt  înscrieri  la  cuvânt  se trece la  votarea titlului  hotărârii,  la
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu.

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Hotărârea nr. 101/2020 se aprobă în unanimitate– 18 voturi ”pentru”

La  punctul  24  al  ordinii  de  zi  (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea
absolută).  Proiect de hotărâre privind aprobarea utilizării sumei de 20.000 lei, din fondul
de rezervă bugetară la dispoziția Consiliului Local al Municipiului Hunedoara.

Sedă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare.

D-nul  primar Dan Bobouțanu:
„Nu am nimic de adăugat.”

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii,
astfel:

- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.

Întrucât  nu sunt  înscrieri  la  cuvânt  se trece la  votarea titlului  hotărârii,  la
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu.

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Art. 1-6se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Hotărârea nr. 102/2020 se aprobă în unanimitate– 18 voturi ”pentru”

La  punctul  25  al  ordinii  de  zi  (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea
absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului „Iluminat public ecologic” și a
cheltuielilor legate de proiect.

Sedă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare.

D-nul  primar Dan Bobouțanu:
„Nu am nimic de adăugat.”

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii,
astfel:
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- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.

Întrucât  nu sunt  înscrieri  la  cuvânt  se trece la  votarea titlului  hotărârii,  la
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu.

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Art. 1-9se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Hotărârea nr. 103/2020 se aprobă în unanimitate– 18 voturi ”pentru”

La  punctul  26  al  ordinii  de  zi  (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea
absolută).Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului
Hunedoara, pe anul 2020.

Sedă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare.

D-nul  primar Dan Bobouțanu:
„Nu am nimic de adăugat.”

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii,
astfel:

- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.

Întrucât  nu sunt  înscrieri  la  cuvânt  se trece la  votarea titlului  hotărârii,  la
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu.

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Art. 1-7 se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Hotărârea nr. 104/2020 se aprobă în unanimitate– 18 voturi ”pentru”

La  punctul  27  al  ordinii  de  zi  (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea
absolută). Proiect de hotărâre  privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi
cheltuieli pe anul 2020 al instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri
proprii, aflate în subordinea şi finanţarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara

Sedă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare.

D-nul  primar Dan Bobouțanu:
„Nu am nimic de adăugat.”

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii,
astfel:

- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
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 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.

Întrucât  nu sunt  înscrieri  la  cuvânt  se trece la  votarea titlului  hotărârii,  la
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu.

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Art. 1-7 se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Hotărârea nr. 105/2020 se aprobă în unanimitate– 18 voturi ”pentru”

La  punctul  28  al  ordinii  de  zi  (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea
absolută).  Proiect de hotărâre privind aprobarea volumului de masă  lemnoasă  care se
recoltează  la  nivelul  anului  2020,  a  modului  de  valorificare  și  a  priorităților  privind
valorificarea  masei  lemnoase   provenite  din  fondul  forestier  proprietatea  publică  a
municipiului Hunedoara.

Sedă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare.

D-nul  primar Dan Bobouțanu:
„Nu am nimic de adăugat.”

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii,
astfel:

- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.

Întrucât  nu sunt  înscrieri  la  cuvânt  se trece la  votarea titlului  hotărârii,  la
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu.

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Art. 1-7 se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Hotărârea nr. 106/2020 se aprobă în unanimitate– 18 voturi ”pentru”

La  punctul  29  al  ordinii  de  zi  (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea
absolută).  Proiect de hotărâre privind suspendarea tuturor drepturilor şi obligaţiilor  care
decurg din contractele de închiriere a spaţiilor, terenurilor, căsuţelor aparţinând domeniului
public şi/sau privat al Municipiului Hunedoara situate în incinta ori în imediata apropiere a
Castelului Corvinilor, precum și din cadrul Bazinului de Înot.

Sedă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare.

D-nul  primar Dan Bobouțanu:
„Nu am nimic de adăugat.”

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii,
astfel:

- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.

Întrucât  nu sunt  înscrieri  la  cuvânt  se trece la  votarea titlului  hotărârii,  la
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu.
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Hotărârea nr. 107/2020 se aprobă în unanimitate– 18 voturi ”pentru”

La  punctul  30  al  ordinii  de  zi  (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea
absolută).  Proiect de hotărâre privind suspendarea tuturor drepturilor şi obligaţiilor  care
decurg din contractele de închiriere şi utilizare a terenurilor aparţinând domeniului public
şi/sau privat al Municipiului Hunedoara, cu destinaţia terasă.

Sedă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare.

D-nul  primar Dan Bobouțanu:
„Nu am nimic de adăugat.”

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii,
astfel:

- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.

Întrucât  nu sunt  înscrieri  la  cuvânt  se trece la  votarea titlului  hotărârii,  la
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu.

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Hotărârea nr. 108/2020 se aprobă în unanimitate– 18 voturi ”pentru”

La  punctul  31  al  ordinii  de  zi  (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea
absolută).  Proiect de hotărâre privind suspendarea tuturor drepturilor şi obligaţiilor  care
decurg din contractele de închiriere având ca obiect bunurile aparţinând domeniului public
şi/sau  privat  al  Municipiului  Hunedoara  și  date  în  administrarea  Serviciului  Public
Administrația Piețelor, Târgurilor și Oboarelor din municipiul Hunedoara

Sedă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare.

D-nul  primar Dan Bobouțanu:
„Nu am nimic de adăugat.”

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii,
astfel:

- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.

Întrucât  nu sunt  înscrieri  la  cuvânt  se trece la  votarea titlului  hotărârii,  la
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu.

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Hotărârea nr. 109/2020 se aprobă în unanimitate– 18 voturi ”pentru”
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La  punctul  32  al  ordinii  de  zi  (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea
absolută).  Proiect  de  hotărâre  privind  îndreptarea  erorii  materiale  din  Hotărârea
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 76/2020 pentru modificarea şi completarea
Hotărârii  Consiliului  local  nr.  40/2007  pentru  stabilirea  criteriilor  şi  a  metodologiei  de
acordarea a ajutorului de urgenţă, cu modificările și completările ulterioare.

Sedă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare.

D-nul  primar Dan Bobouțanu:
„Nu am nimic de adăugat.”

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii,
astfel:

- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.

Întrucât  nu sunt  înscrieri  la  cuvânt  se trece la  votarea titlului  hotărârii,  la
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu.

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Art. I-III se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Hotărârea nr. 110/2020 se aprobă în unanimitate– 18 voturi ”pentru”

La  punctul  33  al  ordinii  de  zi  (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea
absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul
2020 pentru Societatea PRIM TRANSPREST HUNEDOARA S.R.L., precum şi acordarea
unui mandat special reprezentantului  Municipiului  Hunedoara în Adunarea Generală  a
Asociaţilor la Societatea PRIM TRANSPREST HUNEDOARA S.R.L.

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare.

D-nul  primar Dan Bobouțanu:
„Nu am nimic de adăugat.”

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii,
astfel:

- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.

Întrucât  nu sunt  înscrieri  la  cuvânt  se trece la  votarea titlului  hotărârii,  la
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu.

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Art. 1-5se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Hotărârea nr. 111/2020 se aprobă în unanimitate– 18 voturi ”pentru”

La  punctul  34  al  ordinii  de  zi  (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea
absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul
2020 pentru Societatea ECO SID S.R.L. HUNEDOARA, precum şi acordarea unui mandat
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special reprezentantului  Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală  a Asociaţilor la
Societatea ECO SID S.R.L. HUNEDOARA.

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare.

D-nul  primar Dan Bobouțanu:
„Nu am nimic de adăugat.”

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii,
astfel:

- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.

Întrucât  nu sunt  înscrieri  la  cuvânt  se trece la  votarea titlului  hotărârii,  la
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu.

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Hotărârea nr. 112/2020 se aprobă în unanimitate– 18 voturi ”pentru”

La  punctul  35  al  ordinii  de  zi  (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea
simplă).  Proiect  de  hotărâre  privind  alegerea  dintre  membrii  Consiliului  Local  al
Municipiului  Hunedoara  a  unui  preşedinte  de  şedinţă  pentru  perioada  01.04.2020-
31.05.2020.

D-nul secretar general Militon Dănuț Laslău:
„Având in vedere că ceilalți decani de vârstă lipsesc, domnul Constantin este

cel mai în vârstă și îl rog să propună.”

D-nul Ioan Constantin:
”Propun  pentru  funcția  de  președinte  de  ședință  a  Consiliului  Local

Hunedoara pentru perioada 01.04.2020 – 31.05.2020, pe domnul consilier Zoltan Kofity.” 

Sedă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare.

D-nul  primar Dan Bobouțanu:
„Nu am nimic de adăugat.”

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii,
astfel:

- Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.

Întrucât  nu sunt  înscrieri  la  cuvânt  se trece la  votarea titlului  hotărârii,  la
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu.

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”
Hotărârea nr. 113/2020 se aprobă în unanimitate– 18 voturi ”pentru”

La  punctul  36  al  ordinii  de  zi.  Prezentarea  Raportului  Primarului
Municipiului  Hunedoara  privind  Starea  Economică,  Socială  şi  de  Mediu  a
Municipiului Hunedoara pe anul 2019
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La  punctul  37  al  ordinii  de  zi.  Prezentarea  Raportului  Primarului
Municipiului  Hunedoara  privind  situația  gestionării  bunurilor  municipiului
Hunedoara pe anul 2019.

La punctul 38 al ordinii de zi. Prezentarea adresei societății INCOSERV
PREST SRL nr. 605/19.02.2020 înregistrată la Primăria Municipiului Hunedoara sub
nr. 12327/20.02.2020, precum și a răspunsului aferent acesteia. 

La punctul 39 al ordinii  de zi.  Prezentarea adresei dlui Lincă  Nicolae
înregistrată la Primăria Municipiului Hunedoara sub nr. 15130/03.03.2020, precum și
a răspunsului aferent acesteia.

La punctul 40 al ordinii de zi. Diverse

D-nul secretar general Militon Dănuț Laslău:
”La punctul Diverse, înscrieri la cuvânt. Domnul Bădin, domnul Ilea, domnul

Sevastru.”

D-nul Marius Leanca:
”Domnul Bădin”

D-nul Ion Bădin:
”O  să  încerc  să  fiu  foarte  scurt.  Sigur  că  măsurile  care  s-au  luat  prin

ordonanțele militare sunt bine venite și cred că vor trebui să fie și mai dure la un
moment dat.  Mă  refer strict  la Municipiul Hunedoara. Vreau să  atrag atenția cu
privire la anumite locuri din Municipiu, mă refer aici la anumite zone din Micro 6 și
Micro 7. Mai ales după-masa când grupuri mari de tineri, 5-6, aceste persoane se
strâng cu mașini, dau muzica la maxim. Am văzut și pe rețelele de socializare, în
curte la școala generală nr. 10, cred că duminică după-amiază, erau, șase cu două
mașini. Sigur că organele abilitate au mult de lucru, s-au dat multe amenzi, din ce
am văzut. Dar, zic eu că anumite zone din Municipiul Hunedoara trebuie mai bine
controlate, pentru că  așa zis cu ghilimele de rigoare ,,Șmecheri”,  încalcă  aceste
ordonanțe militare. Mulțumesc!”

D-nul secretar general Militon Dănuț Laslău:
”Coordonarea  Poliției  Locale  se  află  sub  comanda  Poliției  Municipale.

Sesizarea dvs. o să o transmitem Comandantului Poliției.”

D-nul Marius Leanca:
”Mulțumesc. Domnule Ilea.”

D-nul Sorin Ilea:
”Mulțumesc domnul Președinte. Sincer, nu cred că este o problemă așa de

mare pentru Consiliul Local, dar având în vedere că poate și alți colegi vor să facă ce voi
face  eu.  Eu  mi-aș  dori  să  fie  o  procedură  unitară.  Vreau  să  anunț  că  donez  toată
indemnizația de pe luna Martie, pentru fondul de solidaritate. Aș dori să mi se spună, cum
ar trebui să procedez, ca să nu mai treacă banii din contul Primăriei în contul meu și apoi
eu să-i depun, ci să treacă direct din contul Primăriei în contul de solidaritate.”

D-nul primar Dan Bobouțanu:
” Vedem astăzi, discutăm aceste detalii. Deci, problema este că sunt foarte

multe persoane cu resurse limitate care au fost identificate de noi și care evident, că
nu există o posibilitate legală de a le acorda anumite ajutoare, bineînțeles dar aici
nu e vorba de ajutoare, cât  e vorba de alimente și altele. Sau de exemplu primim
telefoane, cumpărați  vă  rog,  din banii  dumneavoastră,  Dle Primar,  și  vă  dau eu
înapoi, banii la pensie. Deci, ajung oamenii în situații disperate. Și pentru că noi am
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dat către Spital, deja o sumă importantă de bani, foarte multe persoane donează
către Spital, am zis haideți să vedem. Avem noi, la rândul nostru, probleme.  Deci
nu cu cei  bolnavi,  ci  cu cei  care sunt în dificultăți  financiare.  Și  folosindu-ne de
Direcția  de  Asistență  Socială,  facem cumpărăturile  din  acest  fond,  evident  totul
transparent, că  nimeni nu și-ar putea imagina că  s-ar putea întâmpla altfel,  și  le
ducem persoanelor respective, cu toate documentele. Am vrut să deschidem contul
prin D.A.S dar nu s-a putut, si atunci am zis că nu e normal să punem noi banii așa
și  să  cumpărăm fără  să  existe  transparență.  Și  atunci  contul  se  deschide  prin
Primărie. Și  de asemenea, încercăm să  sprijinim și  Unitatea Medico-Socială, din
bugetul care îl avem, pentru anumite cazuri particulare. Și căminul pentru persoane
vârstnice. Astăzi, vom prezenta detaliile pe Site-ul nostru, și pe Facebook.”

D-nul Bujor-Virgil Sevastru:
”Dacă-mi permiteți vă rog, cum se realizează amplasarea acelor dispozitive

de dezinfectare la fiecare scară de bloc?”

D-nul primar Dan Bobouțanu:
”Da, am văzut acea ordonanță, 4, că între timp a apărut ordonanța 5. Există

o dezbatere  în  momentul  de  față  pe grupul  primăriilor  de  municipii,  109  municipii  din
România. Nimeni nu știe cum să procedeze. Avem 1200 de scări, în primul rând că nu ai
de unde să achiziționezi acele aparate, pentru că aici vorbim de toată țara, e pandemie.
Toată lumea achiziționează același lucru, unul singur. Normal că în momentul acesta nu
poate să existe atât de multe aparate. S-a cerut un punct de vedere tuturor Prefecturilor
din  România.  Cine  le  achiziționează? Cine  le  umple?  Știți  că  în  momentul  în  care  il
montăm, s-ar putea să dispară dintr-o anumită zonă, nu?. Sigur dispare! La 1200 de scări,
cum să facem? 1200 de oameni sa le păzească? dar nu ai resursa umană, oricum nu ai
resursa să începi. Au găsit o soluție, Primarul cred că de la Râmnicu Vâlcea, spunea să
facem tot așa, aceste covorașe îmbibate cu clor, de fapt acolo este ideea. Primarul de la
Cluj,  și  el spunea că  se gândește. E o scrisoare in momentul de fata făcută  la nivelul
Asociației Municipiilor către Premier. Să fie implicate Asociațiile de proprietari, pentru că
normal așa ar fi, ca Asociațiile de proprietari, să primească aceste aparate. Aparatele să
fie achiziționate la nivel național, pentru că are nevoie toată țara, nu? Și prin grija UAT-
urilor  să  fie  distribuite  asociațiilor  de proprietari,  mai  ales că  acolo,  culmea zice doar
montaj nu și achiziție. Noi lucrăm cu banii cetățenilor, cu bani publici. Dacă legea nu este
foarte clară, se poate interpreta ulterior. Așteptăm încă, în cursul zilei de astăzi, detaliile
privind  aceste  aparate.  În  schimb  ceea  ce  privește  intrarea  în  blocuri,  cu  soluție  de
dezinfecție,  nici acolo nu zice nimeni,  ce se poate folosi.  Pentru că  un ordin de genul
acesta trebuie să fie foarte clar, trebuie să știi exact ce soluție folosești, să nu îmbolnăvești
populația.  Și  am decis, prin societatea noastră  de salubrizare, să  se facă  acum 20 de
echipe constituite, care vor intra cu soluțiile cu care am dat noi, pe care le-am achiziționat.
Acei detergenți industriali pentru care avem avizul de la DSP, și vom începe să igienizăm,
cât mai multe scări de bloc. Deci am început să facem, aici nu sunt probleme. Singura
care este cum se va petrece achiziția acelor aparate, pentru că, din păcate, și  ieri  am
căutat toată ziua, dar nu este niciunde, un număr atât de mare. Imaginați-vă, vorbim de
România, de o țară întreagă, nu doar de Municipiul Hunedoara.”

D-nul Bujor-Virgil Sevastru:
”În altă ordine de idei, există o reglementare privind funcționarea asociațiilor

de proprietari, pe perioada aceasta?”

D-nul primar Dan Bobouţanu:
”Asociația  de  proprietari,  funcționează,  cum  a  funcționat  și  pana  acum.

Evident, că  ar trebui mai multă  implicare, doar știți  dumneavoastră  la fel de bine ca și
mine, cam cât de multă  este implicarea unor președinți,  nu a tuturor. Am văzut că unii
președinți,  într-adevăr,  în Hunedoara, sunt foarte implicați.  Au în continuare femeile de
servicila  lucru,  se  face  curățenie  pe scară,  se  dezinfectează,  deci  chiar  am văzut  eu
personal. Dar aia nu înseamnă că cu o floare se face primăvară.”
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D-nul secretar general Militon Dănuț Laslău: 
”Dacă-mi permiteți  d-le Primar,  noi  mai avem și  o recomandare pe site-ul

Primăriei.  În  care  recomandăm  restrângerea  activității  și  totodată  încurajarea  plăților
online. Există  o recomandare. Nu putem decât să recomandăm, atâta timp cât nu este
ceva  foarte  clar,  să  reglementeze.  Acum  fiecare,  după  cum  vrea  să  se  organizeze.
Reglementarea cu conturile, sa le puneți la dispoziție, e o obligativitate  înainte de starea
de urgență, in care sa le puneți la dispoziție numerele de cont, să se poată face plățile
online. ”

D-nul   Marius Leanca:
”Da, mulțumesc, declar ședința închisă!”

        PREŞEDINTE,                                                               SECRETAR GENERAL,

        Marius Leanca                                                              Militon Dănuț  Laslău

Întocmit,
Mădălina Coroian
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